

# Styrelsemötesprotokoll 2024-04-29

## Närvarande

Axel Legelius (AL), Alice Karlsson (AK), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN), Emelie Gyllenberg (EG), Isabel Hedman (IH), Josefin Hyden (JH), Konstantin Koutsinos (KK), Nore Bard (NB), Rasmus Björkman (RB), William Lindell (WL)

## Frånvarande

## Åhörare

Oskar Romsson (OR), Marie-Louise Broström (MB)

## Plats

Biblioteket, Tibble kyrka

## §1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18.08

## §2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

**att** välja Axel Legelius till mötesordförande

## §3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

**att** välja Alexandra Jirvall till sekreterare

## §4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

**att** välja Alice Karlsson till justerare

## §5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 11 stycken.

## §6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

**att** fastställa föredragningslistan med gjorda ändringar.

## §7 Föregående protokoll

Inga protokoll att lägga till handlingarna.

## §8 Marie-Louise Broström

MB säger att det finns blippor på gång, de jobbar på det. Vitsippan är ett bra rum som vi kan använda till många saker, exempelvis styrelsemöten, ledarsamlingar och lägerplaneringar och det finns mycket förvaringsmöjligheter, bland annat för andaktslitteratur. På dagarna kommer rummet användas till annat men SKU har prioritet på kvällar. MB tycker att namnet på rummet, Vitsippan, låter lite mesigt och om man kommer på ett namnförslag får man gärna komma med det till henne. AL säger att det på mässorna återigen har kommit nya agendor som vi inte hade fått info om. Bland annat har tackbönen bytts ut. MB säger att hon inte heller visste om det och ska ta upp frågan. MB säger att om hon skulle behövas på det sista styrelsemötet för terminen så är det bara att maila så kommer hon. Hon tycker att vi har ett bra dokument för representationerna. Angående HLR säger MB att församlingen kommer kunna betala för det.

Marie-Louise Broström lämnar mötet kl 18.20

## §9 Verksamhetsgrupper

### i. Musikgruppen

RB har inte kunnat gå på någon mäsja sen senaste mötet. DN berättar om senaste torsdagsmässan, allt gick bra. RB säger att det har flutit på bra. Han har fått in psalmer i tid vilket är bra. På senaste har det varit problem med att viss teknisk utrustning försvunnit/felplacerats innan mässorna av annan verksamhet, exempelvis sladdar och mickar. Det gör att musikgruppen måste springa runt och leta. RB tycker att det hade varit bra om saker läggs tillbaka på rätt plats. KK tycker att vi kan ha bildhjälp på vart saker ska vara, pedagogiskt. RB frågar om budget till gruppen. Musikgruppen har en budget på 700 kr. RB tänkte köpa in lite kapon och andra generella saker. MB har sagt att hon står för strängar.

### ii. SKUffégruppen

AJ tycker att det går bra, kul att många är där och hjälper till. Ibland blir det för många som står i köket och inte gör något men det är kul att engagemanget finns. Högtalaren står lite dåligt där den står, kanske ska läggas lite mer centralt. Ett till inköp har gjorts på 3363 kr. Vissa varor går åt väldigt fort så de behöver köpas in i större mängder. Påsk-SKUffé hölls den 28/3. Det var tävlingar, ansiktsmålning, påskägg, pynt, fjädrar i håret. Vår mest gillade tiktok gjordes då. Det var skönt häng, och mycket folk. Påsk-SKUffét kostade 787 kr. Karaoke-SKUffé är inplanerat 9/5, men skulle gå att byta dag eftersom att det är Kristi Himmelsfärd. Flyttas till 16e maj. Vi kommer använda



oss av vår nya högtalare men skulle kanske kunna köpa in en till mick. RB tycker att det är najs på SKUffé.

### iii. Mediagruppen

De hade ett uppstartsmöte där de tyvärr inte var så många som kom. De ska planera in ett nytt möte snart där förhoppningsvis fler kommer. De ska även försöka fixa ett ställe där alla kan lägga in bilder och videos från läger och aktiviteter. De behöver också påminna mer om torsdagsmässorna. IH säger att hon gärna tar emot feedback så om man kommer på något får man gärna säga till. KK uppskattar att det är många nya bilder som tas.

### iiii. Festivalgruppen

WL berättar att de hade ett möte den 8 april där de började bolla idéer. Vi har fått några som vill uppträda. RB har skrivit i musikgruppen men det var ingen där som nappade. Han säger att vi kan lägga upp på Instagram och kolla om någon vill uppträda. På mötet bestämde vi att vi ska beställa pizza och ha en mjukglassmaskin. Vi har 18000 kr i budget. WL ska planera ett till möte snarast då det börjar bli dags att boka diverse saker. FKE tog på sig ansvaret att fixa elektronik men han kan inte längre komma på sommarfestivalen.

Marie-Louise Broström ansluter till mötet kl 18.44

WL frågar om det går att låna sladdar och annat från församlingen. MB säger att det borde absolut gå att låna.

Marie-Louise Broström lämnar mötet kl 18.46

WL ska kolla i förrådet efter scen och ljud.

### iiiii. Hänggruppen

KK säger att det inte har hänt så mycket sen sist. AL säger att det är bra att börja med mer innan sommaren. KK ska kolla om det går att ha ett Eurovision-häng där man alltså kollar på Eurovision-finalen tillsammans. Han ska prata med vaktis. MB har tidigare föreslagit att lägga in en stående bokning på Vitsippan varje söndag eftermiddag med avsikt att den nya gruppen ska kunna vara där.

## §10 Utvärdering DÅM

Den 20 april var det distriktsårsmöte i Högalidskyrkan i Stockholm. Täby hade 16 ombud varav 15 dök upp. AL tyckte att det var väldigt trevligt och vi samarbetade mycket med Vallentuna. RB tycker att nästa år borde vi prata med Vallentuna i förväg om motioner så att vi slipper så långa debatter. På grund av lågt deltagande hade Täby och Vallentuna tillsammans en egen majoritet vilket gjorde att vi tillsammans kunde få igenom mycket, men samtidigt var det tråkigt att många andra inte kom. Annars tyckte RB att det var en najs vibe. Vi hade en budget på 800 kr och vi spenderade 250 kr på fika.

## §11 Utvärdering Yoump

Den 21 april anordnade vi Yoump som medlemsaktivitet. Vi hade 13 deltagare. NB säger att



tiden gick väldigt snabbt. JH tycker att vi borde vara där kanske 15 min tidigare om vi vill göra aktiviteten igen. KK lyckades göra en fett cool volt som han var väldigt stolt över. Det var i helhet en lyckad aktivitet. EG säger att det var många småbarn där samtidigt så hon var rädd att hoppa på dem. Budget för Yoump var 3500 kr varav vi spenderade 3225 kr.

#### §12 Utvärdering Vår-SKUL

Vår-SKUL var den 26-28 april på Karlberg. Vi hade prinsesstema. Det var 21 deltagare varav 10 yngre. Det var väldigt lugnt och skönt. Vi hade brasa i vindskyddet, fina andakter, inga skador och många roliga aktiviteter. Vi hade en budget på 1100 kr för lägeraktiviteter och spenderade 1076 kr. AJ tyckte det var kul med ett nytt tema. IH tyckte att det var ett superbra läger och det var bra balanserat med aktiviteter och fritid.

#### §13 Musikinspelningsprojektet

Den 6 april gjordes inspelningsprojektet i Atlantis Studio. Gruppen spelade in 24 psalmer. Det kommer att läggas ut på Spotify förhoppningsvis innan första sommarlägret. Vi har fått frågan om vi vill hjälpa till med omslagsbilder till skivorna. RB ansvarar för att designa dem.

Mötet ajourneras till kl 19.45.

Mötet öppnas igen kl 19.45

#### §14 Ungdomsmässor

Styrelsen har hållit mässor nu under våren. 9 maj är det Kristi himmelfärd och vi har fått information om att det blir mässa. Det har även skett en ny ändring i agendan. Styrelsen känner att det blir mer och mer prästernas mässor och inte våra i och med att de gör ändringar utan att meddela oss. Vi behöver sätta ner foten med det här. MB har sagt att hon är på vår sida med detta men det finns inte jättemycket vi kan göra. OR tycker att vi borde få en präst som kommunicerar med oss direkt. I höst håller ledarutbildningen mässorna och det verkar vara rätt så många som går utbildningen i år vilket betyder att vi kanske inte behöver hålla i så många.

#### §15 Kulturbesök

JH har fått svar från Slottskyrkan. Det kostar 2500 kr för en grupp på max 30 personer. De har mässa varje söndag kl 11. AL tycker att det låter bra. Vi har 4 saker kvar att anordna innan sommaren: HLR, sommarfestival, medlemsaktivitet och kulturbesök. Det kan bli svårt att hitta datum för allt. Vi bestämmer den 26 maj för kulturbesök. JH ansvarar för att boka detta.

Styrelsen beslutade

**att** sätta en budget för kulturbesök på 3000 kr.

#### §16 Medlemsaktiviteter

AJ och AK har planerat en aktivitet som består av en skattjakt där deltagare går runt till olika stationer runt om i Täby och löser utmaningar. Vi fick även uppdrag från årsmötet att undersöka möjligheten att anordna fyra olika aktiviteter. NB har undersökt Gröna Lund men de hade inte

organisationsrabatt. Styrelsen tycker att det är för dyrt med Gröna Lund och ser det därför inte som en prioriterad är lätt att anordna, men vi har gjort det flera gånger förut, bland annat 2023 och därför ser styrelsen inte det som en prioriterad aktivitet just nu. KK har undersökt GGG, Gibb med Gott-Gott. KK tycker att det kanske inte är en så bra idé. Han tycker att Golf med Gott-Gott har varit uppskattat så vi går antagligen tillbaka till det om vi vill ha GGG igen. Det skulle även gå att anordna den typen av aktivitet utan att allt behöver börja på G, exempelvis Bowling med Gott-Gott.

Styrelsen beslutade

**att** anordna skattjakt som medlemsaktivitet

Styrelsen beslutade

**att** sätta en budget för skattjakt på 500 kr.

Josefin Hydén lämnar mötet kl 20.15

Mötet har nu en beslutanderätt på 10 personer

Skattjakten anordnas den 18e maj.

### **§17 Fortbildning**

OR kommer att hålla i HLR den 12e maj. Församlingen kommer att betala honom för detta. OR säger att han kan ta 16-20 personer på två tillfällen med en paus emellan. Om intresset är stort går det att lösa fler tillfällen. Vi kan lägga upp på instagram om en intressekoll om hur många som vill gå för att veta om vi ska ha fler tillfällen. AL säger att vi kan lägga upp imorgon och om det är supermånga intresserade så kan vi fixa fler tillfällen. OR lånar utrustning från Danderyds sjukhus (sin arbetsplats) så han ska bara dubbelkolla att datumet funkar. Eftersom vi behöver deltagarnas mailadresser till att skicka ut certifikat så lägger vi upp anmälan på hemsidan. Vi ska göra ett inlägg imorgon. Det som ska stå med är tid, plats och att vi behöver e-postadresser. Första tillfället kommer vara klockan 12 och det andra klockan 15.

Oskar Romson lämnar mötet kl 20.33.

### **§18 Representation**

Vi snackade om det förra mötet att AL skulle bli inbjuden till ett möte med alla gruppleddningar, men det har inte hänt. AL har skickat ett dokument med riktlinjer till alla gruppchefer och har fått bra feedback. Det är mycket möjligt att vi kan bli välkomna ut att reppa på alla sommarläger vilket hade varit superbra. Dokumentet innehåller bakgrund, syfte och mer praktiskt vilket upplägg vi har tänkt oss. Syftet med dokumentet är både att göra det tydligt för gruppleddningarna hur vi har tänkt och att se till att alla repp-tillfällen håller samma standard. Bland annat förklarar dokumentet att vi ser ett värde i att det kommer ut folk och reppar även på de läger där styrelseledamöter är ledare och upplägget med att ledare från lägret medverkar i presentationen. AL tycker att vi ska ha en styrelse dejt och gå igenom hur man reppar. Syftet är att vi ska visa upp oss, visa att det finns ett liv efter konfan. Datum och tid väljer gruppleddningen. AL fixar en presentation.

Styrelsen beslutade

**att** anta riktlinjerna för representation

AL ansvarar för att ta kontakt med alla gruppledningar kring reppen på respektive läger.

### **§19 Merch**

EG har frågat runt lite om intresset för merch. Hon har designat hoodies, tröjor och även en tygpåse. På Spreadshirt kostar en hoodie 550/450 kr styck. AL tycker att vi kan köpa in kanske 5 st till styrelsen för att också kunna visa upp. Tygpåsarna kostar 189 kr styck.

AK lämnar mötet 21.05

Mötet har nu en beslutande rätt på 9 personer.

EG ska fortsätta kolla på andra designs, t-shirts, kepsar, mössor mm.

RB har undersökt reklammaterial som kan delas ut gratis. Det största problemet är priset. Han har kollat runt lite, det är svårt att hitta bra grejer för den budget vi har. AL tycker att syftet ska vara att dela ut något till konfirmander när man reppar. RB föreslår gummiband och annat. Man kan köpa in 400 st för drygt 4000 kr. Vi kör på gummiband. RB fixar design och beställer.

### **§20 Högtalare**

Vi har köpt in en högtalare. Syftet är att vi ska kunna ta ut den på läger, aktiviteter mm. AL säger att vi behöver vara försiktiga med den. Vi lånar inte ut den och vi i styrelsen har alltid koll på den ute på läger. Det finns en mikrofon till, men AL tycker att den endast ska användas om den behövs ex vid Karaoke-SKUffé då ljudet kan vara störande. Vi hade en budget på 2000 kr till högtalare och den kostade 1990 kr.

### **§21 Ekonomi**

Utbetalningar har gjorts idag. WL säger att vi ligger ikapp med bokföringen. Det är dock lite svårt eftersom att AL fortfarande måste vara med för att logga in på banken. Vi ligger väldigt bra till. Vi har spenderat för lite på vissa aktiviteter- kan spendera lite mer på kommande. Vi har även fått 7776 kr i bidrag från SKU riks vilket är en avvikelse på 12 kr från budget av någon anledning.

### **§22 Nycklar**

Nu har alla i styrelsen fått blippor till ytterdörrar och SKUtoret. Vi har bett om tillgång till biblioteket, vår post och vitsippan för de "högre" blipporna. Vi har fått tillgång till biblioteket och inre dörren till vitsippan, men inte den yttre dörren till Vitsippan så det behövs ändå vaktmästare för att komma in. Vi har även fått tillgång till ett rum som heter "posten" men det är inte där vår post finns. Nu när hela styrelsen har nycklar säger AL att man verkligen måste ta ansvar för att inte tappa bort dem och använda dem på ett bra sätt.

### **§23 Korpenlag**

Vi fick i uppdrag av årsmötet att undersöka möjligheten att starta ett korpenlag. Möjligheterna

för det är goda. DN säger att vi kan skapa ett lag men att det inte blir officiellt förrän vi anmäler oss till en turnering eller match. En turnering kostar 1000 kr. Vi måste även köpa lagtröjor privat eller om vi lägger in det i vår budget. RB tycker att det låter super bänger. KK har undersökt intresse bland medlemmar och det verkar finnas till viss del. Styrelsen tycker att det är kul och vi borde satsa. Vi ska lägga upp på Instagram. DN ska även kolla mer info.

#### **§24 Upptacksveckan**

Datum för upptacksveckan är satta till 9, 10 och 11 september. Terminens första mässa är den 12 september. Förra året funkade bra och vi kör på liknande upplägg i år. Styrelsen tycker att det räcker med 2 dagar av återträff så blir det mycket folk på en gång. AL föreslår måndagen och onsdagen eftersom att det är barnkör på tisdagar vilket blev ett problem förra året då de var lite i väge. Upptacksveckan avslutas med en volleybollturnering. AL ansvarar för att boka Täby Racketcenter.

#### **§25 Höst-SKUL**

På årsmötet pratade vi om planen kring alkohol och om vi skulle köpa in ett blåstest. Styrelsen tycker att vi borde köpa in det och förvara den i sjukvårdsväskan. Vi ska också lägga in det i kontraktet alla deltagare måste skriva på så att de är medvetna om att vi får blåsa dem i misstanke att de har konsumerat alkohol. AL och DN diskuterar vidare och skriver ihop en ordentlig plan vilket vi fick i uppdrag av årsmötet.

#### **§26 Övrigt**

KK tycker att häng i kontoret efter torsdagsmässorna borde sluta om det inte är administrativa saker. Han tycker att det drar ner stämningen på SKUffét. Han tycker även att vi ska bli striktare kring att det bara ska vara personer från styrelsen på kontoret.

#### **§27 Mötets avslutande**

Mötet avslutas 21.57

*Protokollet har godkänts och justerats av*

---

**Axel Legelius**  
Mötesordförande

---

**Alexandra Jirvall**  
Sekreterare

---

**Alice Karlsson**  
Justerare